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Valorar el transcurs de la nova divisió, els partits televisats per la Xarxa i a petició dels

clubs s’ha aprovat disputar en horari unificat les darreres dues jornades de lliga han

estat els principals temes tractats.

Exposar i saber l’opinió dels clubs participants en la Lliga Elit en la primera temporada

després de la creació d’aquesta divisió. Aquest dimarts a la tarda a la Seu Central de la

Federació Catalana de Futbol el president, Joan Soteras, s’ha reunit amb els presidents i

representants dels clubs de la Lliga Elit per a fer una valoració del desenvolupament del

campionat. En aquesta trobada també hi ha participat el vicepresident de l’FCF, Luis

Quiñonero, el director general, José Miguel Calle, el cap d’administració jurídica, Sergi

Garrido, i el cap de gabinet de presidència, Alberto Prieto.

Els principals temes tractats han estat el repartiment dels partits televisats per La Xarxa

i a petició dels clubs s’ha aprovat disputar en horari unificat les darreres dues jornades

de la lliga regular el  dissabte a les 16.00 hores.  També s’ha parlat  dels criteris  que

estableix el reglament de la RFEF per a dirimir l’equip que competirà a la Copa del Rei la

temporada 2024/2025 basant-se en mèrits esportius.





Soteras: “La Lliga Elit es consolida com la competició de referència del futbol català”

El president, Joan Soteras, ha començat la reunió valorant positivament la creació i el

desenvolupament de la primera temporada de la Lliga Elit. El màxim dirigent de l’FCF

ha remarcat la igualtat entre els equips i que afavoreix que augmenti el nivell del futbol

català. A més, l’acord televisiu amb La Xarxa per emetre cada dissabte a les 16.00 hores

un  partit  del  cap  de  setmana  ha  permès  incrementar  la  visibilitat  dels  equips

participants, sempre respectant criteris d’igualtat i representativitat entre tots els clubs.

El  director  general  de  l’FCF,  José  Miguel  Calle,  ha  exposat  diverses  qüestions

relacionades amb l’actual pla de competició aprovat i del repartiment econòmic previst

i executat cap als equips de la Lliga Elit.

En el torn de precs, preguntes i suggeriments, els clubs han valorat positivament la

primera temporada d’existència de la Lliga Elit i han remarcat que cal continuar fent

avenços de cara a les temporades vinents. També han afegit, en declaracions a l’FCF TV,

que aquestes reunions són un bon punt de partida per tenir una comunicació directa



amb la Federació Catalana de Futbol i poder copsar opinions i idees.









VÍDEO PORTADA

 

https://www.youtube.com/watch?v=iwDxRM4GSMo

